
Algemene ledenvergadering 
JAARVERGADERING 
  
Hierbij nodigen wij u uit om de algemene ledenvergadering bij te wonen op: 
  
Vrijdag 7 april 2017, om 20.00 uur in de zaal van de tennisvereniging Pim Mulier 
  
Ouders van jeugdleden onder de 16 jaar hebben stemrecht conform de statuten van de 
vereniging. Belangstellende ouders/verzorgers van onze oudere jeugd, alsmede donateurs, 
zijn als toehoorders welkom. 
  
Agenda: 
1. Opening 
2. Ingekomen stukken en voorstellen 
3. Mededelingen 
4. Mutaties bestuur – Emiel Out is herkiesbaar als bestuurslid 
5. Uitreiking prestatiebekers (door betreffende trainers, resp. voorzitter en bestuursleden) 
6. Uitreiking onderscheidingen aan jubilerende leden 

Pauze 

7. Goedkeuren notulen van de jaarvergadering 2016 
8. Goedkeuren jaarverslagen 

secretaris 
penningmeester 
kascontrole commissie 
technische commissie 
jeugdcommissie 

9. Vaststellen begroting 2017 
10. De face-lift van het krachthonk 
11. Het beleidsplan, presentatie van de speerpunten en de vooruitzichten voor het komend jaar 
12. Presentatie van de jeugdcommissie 
13. Voorstel vernieuwing clubkleding 
14. Rondvraag 
15. Sluiting 
  
Te behandelen stukken dienen 10 dagen voor de vergadering te worden ingediend, uiterlijk 28 
maart 2017 bij de secretaris: P. Pijnaker, Joan Maetsuykerlaan 15, 2024 AR Haarlem of stuur een 
e-mail: peterpijnaker@gmail.com 
  
Eventuele voordrachten van kandidaten voor het bestuur dienen ondertekend door 5 leden en 
vergezeld van een bereidverklaring van de kandidaat 10 dagen voor de vergadering te worden 
ingediend bij de secretaris; uiterlijk 28 maart 2017. 
  
Stemrecht hebben leden vanaf 16 jaar. 
  
Namens het bestuur: Peter Pijnaker, secretaris. 
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Notulen ALV 2016 
Notulen van de jaarvergadering Atletiekvereniging Haarlem op  29 maart 2016 
  
Opening 
Dick Bais heet iedereen welkom en feliciteert Daan Oppenhuis met zijn verjaardag.  
Er zijn 26 leden aanwezig.    
  
Ingekomen stukken en voorstellen 
De volgende stukken zijn ontvangen: 
– het financieel jaarverslag 2015 van AV Haarlem 
– het financieel jaarverslag 2015 van het krachtcentrum van AV Haarlem 
– Namens de kascommissie deelt Gydo van de Pieterman mede dat de financiële verslagen in 
orde zijn bevonden 
– een email van Leo van der Veer over de ‘Zichtbaarheid van Beleid en Bestuur’ 
– Een email van Marijke Zwaag en zestien ondertekende verklaringen waarin Marijke zich 
kandidaat stelt als bestuurslid, alsmede een lijstje met de namen van 11 andere leden die haar 
steunen. 
  
Mededelingen 
De vereniging bestaat dit jaar 96 jaar en is daarmee één van de oudste atletiekverenigingen 
van Nederland. 
  
Mutaties bestuur 
Dick Bais is herkiesbaar als voorzitter en Freek Beelen is herkiesbaar als bestuurslid. 
Leo vraagt het woord en stelt dat de zichtbaarheid van het bestuur en het gevoerde beleid niet 
optimaal zijn en merkt dit aan als een moeilijk punt. In dit verband acht hij de kandidatuur van 
Marijke ook een teken. Volgens hen moeten de bestuursleden goed weten, wat zij verwachten 
van elkaar. Dick Bais antwoordt dat er twee bestuursleden veel op de baan aanwezig zijn, 
verder gebeurt er veel achter de schermen. 
Freek Beelen stelt de vraag of dit als een motie van wantrouwen moet worden gezien. 
Dick Bais antwoordt dat de leden door het bestuur hierover geïnformeerd zullen worden. 
Rob de Wit herkent hetgeen gezegd is over de zichtbaarheid van het bestuur. Het zou vaak 
gissen zijn voor de leden naar de bedoelingen van het bestuur. 
Dick vraagt zich af of hij nog wel kandidaat wil zijn voor het voorzitterschap. 
Ruud Wielart neemt het woord en stelt dat het bestuur naar zijn inzicht doet wat ze kunnen. 
Leden en vooral de jeugd zijn consumenten tegenwoordig, die ene week wel en andere week 
niet aanwezig zijn. Jurgen Wielart zegt blij te zijn met de dingen die door het bestuur worden 
ondersteunt en met de degelijkheid van het bestuur. 
Hierop zegt Dick Bais kandidaat te blijven voor het voorzitterschap en verheugd te zijn over de 
aanmelding van Marijke. Verder stelt hij voor met zes mensen door te gaan  en Freek te  
herbenoemen. De vergadering is akkoord met de benoeming van Marijke, de herbenoeming 
van Dick en de herbenoeming van Freek. 
  
Uitreiking prestatiebekers 
- Ruud reikt de Krijgsmanbeker uit aan Jurgen voor de studentenkampioenschappen: 48.34 bij 
de 400 meter indoor. Jurgen wil zich kwalificeren voor de  aanstaande EK. 
- Arno van Vugt krijgt een prestatiebeker als Nederlands kampioen polshoog bij de masters: 
3.30 meter en voor zijn inzet als trainer. 
- Mannen: Stefan Scholte krijgt een prestatiebeker voor 22,69 op de 200 m. Helaas is Stefan 
niet aanwezig; de beker zal op een later tijdstip aan hem worden overhandigt. 
- Adrie Tol krijgt een beker voor zijn inzet en enthousiasme voor de scholierenveldloop. 
- John reikt een beker uit aan Tom Wiggers voor zijn prestatie op de 10 km in 29.05. Tom gaat 
door tot het EK in Amsterdam en beëindigt daarna zijn sportcarrière. In de loop van het jaar 
verhuist hij naar Den Haag en zal gaan overstappen naar een Haagse atletiekvereniging. 
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- Vrouwen: Evelien Verbruggen krijgt een prestatiebeker voor 4,94 m bij het verspringen. Helaas 
is Evelien niet aanwezig; de beker zal op een later tijdstip aan haar worden overhandigt. 
- Jongens AB: Arno van Vugt reikt een prestatiebeker uit aan Tim van Vugt voor 4,00 m bij het 
polsstokhoogspringen 
- Meisjes AB-junioren, Niels Ran reikt uit aan Iris Komen voor 10,53 m bij het kogelstoten. 
- Jongens CD: Mike van Dijk voor 1,60 m bij het hoogspringen. 
- Meisjes CD: Julia Snick voor 1,40 m bij het hoogspringen 
  
Goedkeuren notulen van de jaarvergadering 2015 
De notulen zijn akkoord bij aanpassing van het volgende onder: 
Uitreiking prestatiebekers 
Bert Boesten heeft de Jan Hut bokaal uitgereikt gekregen en Leo van der Veer heeft de Ad 
Paulen beker uitgereikt gekregen, en niet omgekeerd zoals was genotuleerd. 
  
Goedkeuren van de jaarverslagen over 2015 
* secretaris 
Het jaarverslag van de secretaris is akkoord. 
  
* penningmeester 
John licht het verslag toe. 
Inkomsten: 
– de opbrengsten van de kantine zijn in het afgelopen jaar weggevallen door de verbouwing. 
De opbrengsten kantine waren in 2014 nog +/- € 2000,- 
Uitgaven: 
– door het vervallen van ‘De Wissel’ is er een meevaller. 
– grotere kosten voor huren accommodatie op maandag en donderdag in het zomerseizoen 
van half zes tot half zeven voor de pupillentraining 
– inkoop kaarten voor de EK atletiek. 
– renovatie krachthonk: niet zoveel kosten meer, afschrijven over een aantal jaren. 
  
In verband hiermee: 
Leo stelt voor een stelpost op te nemen van € 500,- voor motivatie vrijwilligers, Bijvoorbeeld 
een feestje voor juryleden? John stelt voor een potje voor jeugdcommissie te maken. 
  
* kascontrole commissie 
Vorige week is de kascommissie bijeen geweest, alle stukken zijn goedgekeurd. 
  
* technische commissie 
Het verslag van de technische commissie is akkoord. 
  
Vaststellen begroting 2016 
Accommodaties worden duurder, hoofdzakelijk door meer gebruik. 
Marijke stelt voor onder één noemer communicatie samen te vatten, wil bijdrage leveren. 
John: clubkleding, hebben we genoeg van, daarom € 0,- begroot. 
Baltien stelt voor om de grijze truien als cadeau in het vooruitzicht te stellen bij behaalde 
prestaties. Leo ondersteunt Baltiens voorstel. 
Dick legt uit dat de post materialen wat lager is in verband met samenvoeging met de 
materialen van Holland. In het vervolg zullen we samen met Holland inkopen. 
De begroting 2016 is vastgesteld. 
  
De gerenoveerde kantine, restwerkzaamheden 
De kantine zal zodanig worden ingericht dat duidelijk naar voren komt dat het gezamenlijk 
gebruik is van Haarlem en Holland. Qua nog te verrichten werkzaamheden resteert nog het  
schilderen van het binnenmetselwerk, het maken van prestatieborden, uitbreiden van de 
verlichting in het plafond en andere, maar kleine restwerkzaamheden. 
Er wordt gedacht over de aanschaf van enkele picknicktafels 
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Het bestuur van de kantine is versterkt met Marcel Witmer, dus nu vertegenwoordigen Marcel 
en Elly Dudock de vereniging hierin. 
  
De face-lift van het krachthonk 
De lichtstrook vlak onder de dakrand is voorzien van isolerend dubbel glas, er zijn 
zelfregulerende ventilatieroosters aangebracht en de uitzetraampjes zijn voorzien van nieuwe 
tochtstrippen en raamboompjes. 
Resteert nog het binnenschilderwerk en het isoleren van de kleedkamer, hal en keuken. 
  
Stand van zaken m.b.t. het beleidsplan 
Met de nieuwsbrief van 23 maart is het overzicht van de stand van zaken met betrekking tot de 
speerpunten in het vigerende beleidsplan 2014-2016 onder de leden verspreid. 
Op vragen vanuit de vergadering aangaande de actualiteit van het plan en de aanpak van de 
speerpunten antwoordt Dick dat de speerpunten voor het grootste deel zijn gerealiseerd; er 
zijn echter onderdelen die beter zouden kunnen worden ingevuld. Vaak stuiten onderdelen van 
het plan op gebrek aan inzet van vrijwilligers, ook is de trainerscapaciteit in relatie hiermee een 
punt dat voortdurende aandacht krijgt. Tegelijkertijd is het bestuur zich ervan bewust  dat het 
tijd is om het plan als geheel in het kader van optimalisering en verdere verdieping en 
uitwerking te vernieuwen. 
  
In het kader van het beleidsplan worden door de leden diverse onderwerpen aangedragen die 
aandacht en/of verbetering behoeven; onderstaand een samenvatting in punten: 
– Baltien vraagt om meer inzet om vrijwilligers te werven. 
– Freek stelt voor in beeld te brengen wie een EHBO diploma heeft. 
– Het stimuleren van onze jeugd om aan wedstrijden deel te nemen wordt van diverse zijden 
als belangrijk naar voren gebracht (Punt hierbij is dat veel ouders willen niet de hele dag op de 
atletiekbaan willen blijven, tevens inschrijving van kinderen doen we al, tenzij zij zich afmelden). 
– Balltien stelt voor om in het begin van het seizoen een praatje in de kantine voor de ouders te 
organiseren, vlak voor, of vlak na de training. (Baltien meldt zelf ook wel een praatje te willen 
houden). 
– Niels Ran beschrijft het algemeen beeld van veel minder deelname van junioren- en 
pupillentrainers; zo is voor volgende week trainersinzet nog niet rond. 
– Jurgen meldt dat het een goed idee is om onderlinge wedstrijdjes bij de training te houden, 
leidt tot eerdere deelname aan wedstrijden. 
– Dick zal een bijeenkomst met ouders organiseren. 
– Marijke: het moet draaien als de trainers enthousiast zijn, dan ook enthousiaste atleten. 
– Ruud: wat opvalt is dat bij jeugdtrainingen, competitief trainen goede resultaten levert. 
Bijvoorbeeld en maatlat bij verspringen, “scoren”, kinderen moeten verbetering kunnen zien. 
– Marijke: Ruud kun je dat delen met de jongere trainers? 
  
Rondvraag 
René Ruis meldt dat Kees Roosen wil stoppen als wedstrijdsecretaris; er zijn meer mensen 
nodig zegt René. Kees hikt vooral aan tegen het administratief werk vooraf en bij de 
wedstrijden. 
  
Vrijwilligers: er komt naar voren dat  mensen wel wat willen wat doen, er zijn recente 
aanmeldingen. Waarschijnlijk is het het beste om vastomlijnde taken te geven. René denkt dat 
kleine taken geven het beste zal werken. Dick stelt in dit verband dat mensen geen vaste taken 
willen. Misschien is het beter om per wedstrijd  taken te laten verrichten. 
  
Een van de ouders vraagt of het mogelijk is om de kinderen, rekening houdend met 
aanstaande wedstrijden, te trainen op specialistische onderdelen van hun voorkeur, zoals 
bijvoorbeeld verspringen. 
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Haar zoon wil graag begeleiding om daarop te trainen. Wellicht moet de training zo worden 
ingericht dat om de paar weken daarop getraind kan worden; dat is ook goed voor de 
motivatie. 
  
Baltien vraagt of de onderlinge wedstrijden meer in beeld kunnen komen bij de atleten.  
De laatste keer was de opkomst laag. Aanspreken van de atleten en ouders gebeurt wel; het 
probleem is hoe anders aan te spreken om deel te nemen? Meer dan de helft haakte laatst af. 
  
Leo suggereert in dit verband een wedstrijdagenda op te stellen en ouders te koppelen om de 
atleten naar wedstrijden te rijden. In de verplichte sfeer brengen werkt mogelijk het beste. 
  
Sluiting; 
Dick Bais sluit de vergadering. 

Jaarverslag 2016 
ATLETIEKVERENIGING HAARLEM 
  
JAARVERSLAG OVER  2016 
  
Het jaar 2016 was een goed jaar voor de vereniging door de goede prestaties van onze atleten 
en de inzet van onze trainers, maar ook door de organisatie van activiteiten door de 
jeugdcommissie. Dit verslag van het bestuur over het jaar 2016 geeft naast de bestuurlijke 
stand van zaken een overzicht van de onderwerpen die bij de bestuursvergaderingen aan de 
orde zijn geweest. We hebben het jaar kunnen afsluiten met een groei van het aantal leden 
met 11% . Op laatste pagina van dit verslag is een overzicht van het ledenaantal per categorie 
opgenomen. 
  
De samenstelling van het bestuur 
In 2016 is vanaf de jaarvergadering van 29 maart 2016 met een bestuur van zes mensen 
gewerkt; één bestuurslid meer dan het minimum aantal van vijf zoals vermeld in de statuten. 
Dick Bais is de voorzitter, Peter Pijnaker de secretaris, John Komen de penningmeester, Freek 
Beelen, Emiel Out en Marijke Zwaag zijn bestuursleden. 
  
Jubilarissen in 2016 
Er waren in 2016 geen jubilarissen. 

De jeugdcommissie 
De jeugdcommissie is sinds de zomer van 2016 op volle sterkte met Dik, Jason en Marijke. 
Machteld, Karin en Tanja verlenen ondersteuning. De commissie heeft het volgende 
georganiseerd: 
– Gezamenlijke kledingruilbeurs en loterij tijdens de openingswedstrijd op 3 april, samen de JC 
van KAV Holland. Er is ruim 300 euro opgehaald, waarvoor een televisie is aangeschaft, die is 
geplaatst in de kantine, zodat deze tijdens trainingen gebruikt kan worden. 
– Uitstapje voor de pupillen naar Linnaeushof op 10 september, waarbij Jason en Pim als 
trainers begeleiding boden. 
– De Familiedag op 18 september, met een springkussen, stormbaan voor de jeugd en een 
aangeklede BBQ voor iedereen. 
– De Sinterklaasactie op 4 december voor de pupillen; met zwarte pieten op de training en 
door de kinderen geknutselde schoentjes die gevuld waren met een cadeautje en chocolade. 
– De kerstloop op zondag 18 december voor alle leden met na afloop warme chocolademelk 
en kerstbrood in de kantine. 
– De OJC, Onderlinge Jeugd Competitie,voor de pupillen en junioren C/D georganiseerd 
tijdens trainingen afgelopen zomer op alle onderdelen. Emiel, Karin en Machteld hebben zich 
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hiervoor ingezet samen met andere ouders. Alle deelnemers ontvingen een diploma en 
medaille na afloop. Tevens waren er klassementen voor de atleten met de beste vooruitgang 
per onderdeel. 

Trainingen en trainers 
Er zijn 2 pupillentrainers extra nodig. Jurriaan  Borst en Gijs Eigenraam haakten af als trainers en 
de andere jeugdtrainers willen ook zelf graag trainen. Het meest nodig is het op de 
donderdagavonden bij de zomertraining. Met Mirthe Wiltink en Julia Postma erbij gaat het wel 
beter qua bezetting, maar nog niet voldoende. Siem geeft geen training meer op donderdag 
vanwege studieverplichtingen, wel op zondag. 
Ruud heeft teveel trainingsgroepen onder zijn hoede, het is hoognodig assistentie te regelen; 
Ruud heeft laten weten dat hij aan een oplossing werkt. Nu traint hij de sprinters, overige 
senioren, de middellange afstand lopers, de lange afstand lopers en de minder snelle lange 
afstand lopers. Bij het regio overleg van de atletiekverenigingen is gebleken dat letterlijk alle 
verenigingen moeite hebben om voldoende trainers te vinden. Er is overal sprake van 
onderbezetting. Bij ons is dat bij de pupillen. 
Dick heeft Hans Bakkenes (voorzitter van KAV Holland) aangesproken over het probleem om 
voldoende trainers te krijgen. Benaderd zijn ook reeds het CIOS, enkele ouders, en Inholland 
Sport en Bewegen. 
Dik de Groot heeft zich gemeld om trainerscoördinator te worden en dat is per begin 2017 ook 
definitief. 
Op zaterdag 13 februari werd er een EHSO (Eerste Hulp bij Sport Ongelukken) cursus gegeven 
in de kantine. Van AV Haarlem namen 5 personen deel. 

Specialistische trainingen 
Arno van Vugt geeft training op polsstokhoogspringen. Dick Bais geeft één keer per twee 
weken horden training. Rob de Wit geeft één keer per twee weken meerkamp training. 
Aan de werptraining door Niel Hoogewerf namen begin van het jaar nog één à twee atleten van 
AV Haarlem deel; later in het jaar niemand meer van ons. De anderen zijn atleten van KAV 
Holland. De samenwerking werd eind 2016 beëindigd. 
Bij de middellange afstandstraining van het Jaspers Running Team trainen ook geen AV 
Haarlem atleten meer. 

Overleg trainers en bestuur 
Naar aanleiding van de  afgelopen jaarvergadering was het plan opgevat om een keer met de 
trainers aan tafel  te gaan over de trainingen en om in het algemeen bij te praten. Het overleg 
was op 9 juni en is in positieve sfeer verlopen. 

De Technische commissie 
Dik de Groot is toegetreden tot de Technische Commissie. De TC bestaat nu uit Ruud, Dick, 
Niels en Dik. 

De nieuwsbrief en de website 
Het bestuur heeft zich voorgenomen de website op te frissen. Meer berichten plaatsen lukt al 
aardig. Het bestuur heeft al gepraat met Rob Schlüter over de technische kant van de website 
en Marijke is beheerder geworden. Niels Ran zet af en toe iets op de site, Dick doet dat nu vaak 
en ook Marijke en John. 

Wat de e-mail nieuwsbrief betreft, stelt Dick voor wat hij in de nieuwsbrief wil zetten, daarna 
wordt het concept rondgestuurd aan de overige bestuursleden, door hen wel of niet 
aangevuld, en vervolgens rondgestuurd. De introductie van de nieuwsbrief is in goede aarde 
gevallen. Dick heeft gezien dat 75% van de leden de nieuwsbrief opent, ook afzonderlijke 
artikelen. De stukken aangaande de jaarvergadering worden bij de nieuwsbrief worden 
verspreid, met uitzondering van de financiële stukken. De financiële stukken zijn op te vragen 
bij de secretaris. De nieuwsbrief is niet aan de AV Haarlem website of Facebookpagina 
gekoppeld. 
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De Facebookpagina wordt beheerd door Niels Ran, John, Marijke en Daan Oppenhuis die allen 
geregeld berichten plaatsen. De frequentie van berichten is met name in het afgelopen half 
jaar toegenomen.  

Het beleidsplan        
De aanpassingen in het beleidsplan zijn door Dick Bais, Dik de Groot, Niels Ran en Peter 
Pijnaker op 12 december 2016 besproken. Er zijn tien speerpunten waaruit een keuze moet 
worden gemaakt. Het gaat erom daarmee duidelijk onder woorden te brengen wat onze visie is 
en welke doelen we willen bereiken. 

Juryleden 
Het aantal juryleden begint te kort te schieten en vergrijst bovendien. Aanvulling is hier 
gewenst. Aan nieuwe vrijwilligers zal een cursus worden aangeboden. Viktor Beelen heeft 
namens de WOC een jurycursus aangevraagd bij de Atletiekunie; op 2, 16 en 23 maart 2017 is 
deze gegeven door wedstrijdleider Kees Roosen. 

De WOC 
De Wedstrijd Organisatie Commissie bestond tot enige tijd geleden uit René Ruis van AV 
Haarlem en Kees Roosen van KAV Holland. Nadat Kees en René om assistentie hadden 
gevraagd, heeft Viktor Beelen zich beschikbaar gesteld om de taken van Kees als 
jurycoördinator over te nemen en is verdere aanvulling gevonden. Frits Wiltink (KAV), Hidde 
Koot (KAV), Niels Ran, Viktor Beelen, Karin Nilson en Marijke Zwaag nemen zitting in de WOC. 
Kees Roosen en René Ruis zullen alleen nog op wedstrijddagen taken verrichten en op termijn 
een goede overdracht verzorgen. 
De WOC heeft vier starters: Niels Weller, René Ruis, Kees Roosen en Evert van Ravensberg. 

De relatie met KAV Holland 
Er is goed contact en er is geregeld overleg tussen de beide verenigingen. Van de 
bijeenkomsten wordt verslag gedaan aan de bestuursleden. Wat betreft het beheer van de 
kantine, wedstrijdorganisatie, en het organiseren van de openingswedstrijd voor pupillen en 
junioren, loopt de samenwerking goed. Deze samenwerking is recentelijk uitgebreid naar 
gezamenlijk beheer van het trainingsmateriaal. Het verzorgen van gezamenlijke trainingen, of 
het samenstellen van combinatieteams, blijkt in de praktijk lastiger uit te werken. 

Het materiaal van beide verenigingen is geïnventariseerd en de sleutels van de 
materiaalbergingen van AV Haarlem en KAV Holland hebben we onderling uitgewisseld. Vanaf 
toen hebben de atleten/trainers toegang tot alle materiaal van beide verenigingen. 

In de loop van 2016 zijn een aantal getalenteerde atleten overgestapt van KAV Holland naar AV 
Haarlem. Het niet kunnen vervangen van een sprint-trainer bij KAV ligt hieraan ten grondslag. 
Bij Ruud kunnen ze serieus trainen; inmiddels is er een zeer sterk 4x400m team geformeerd. 
Het overstappen is in goed overleg opgelost. Het gaat uiteindelijk om individuele keuzes van 
volwassen atleten. Er is door ons niet actief geworven. 

De cross voor middelbare scholieren 
21 april 2016 heeft een veldloop met verschillende afstanden tot maximaal 3200 meter 
plaatsgevonden in het kader van Olympic Moves. Dit is een sportdag voor middelbare 
scholieren uit de regio. Atletiek en voetbal maken er deel van uit. AV Haarlem en KAV Holland 
hebben de route in de Kennemerduinen uitgezet en een aantal vrijwilligers geleverd. 
Deelname door ca 400 scholieren, waarvan sommigen van vrij hoog niveau. Haarlem heeft ter 
promotie de clubvlag uitgehangen op het startveld. 

De scholierenveldloop op woensdag 1 juni 
De 24e scholierenveldloop voor de groepen 4 t/m 8 van het basisonderwijs, die we samen met 
SportSupport organiseerden, was op woensdag 1 juni 2016. de wedstrijd was weer uitstekend 
georganiseerd, met de inzet van een groot aantal vrijwilligers. In alle leeftijdscategorieën werd 
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door de meisjes en jongens voluit gestreden. Uit Adrie Tols evaluatie met Tim Joon van 
SportSupport bleek dat het aantal aanmeldingen wel weer minder was dan in het voorgaande 
jaar. Tim gaf de tip dat docenten basisonderwijs actiever werven als er een breder programma 
wordt aangeboden. Dick denkt erover om naast sprinten ook verspringen te introduceren met 
vereenvoudigde meting d.m.v. een lat langs de springbak. 

De sprintwedstrijd voor scholieren op 21 september 
De wedstrijd is niet doorgegaan; er waren maar zeven vrijwilligers, waarvan twee van 
SportSupport. Er zijn er zeker vijftien nodig. Tevens hadden zich maar twee scholen 
ingeschreven. De scholen willen eigenlijk het liefst een meerkamp; echter om zoiets voor 
elkaar te krijgen zijn er wel dertig vrijwilligers nodig. 

De face-lift van het krachthonk 
Peter en Dick gaan in juni 2017 weer klussen aan het krachthonk: de buitenwanden van de 
kleedkamer, de hal en de keuken zullen verder worden geïsoleerd en geschilderd. Tevens 
zullen de rabatdelen van de westgevel van het krachthonk worden vervangen. Resteert daarna 
nog het binnenschilderwerk. 

De kantine 
Aan de aankleding van kantine (die we delen met KAV Holland) hebben we meer aandacht 
besteed en besteden we. De kantine had een sterke Holland uitstraling, AV Haarlem was vrijwel 
niet zichtbaar. Het idee is om fotolijsten van A4 formaat op te hangen met daarin de foto’s die 
sinds de Nieuwjaarsreceptie in de kantine  hangen. Hiermee krijgt de kantine meer kleur – 
letterlijk. De borden voor de clubrecords moeten worden gemaakt en er moet een beheerder 
worden gevonden die zowel online als offline de records wil bijhouden. 

De Stichting Exploitatie Kantine 
Gerlies heeft in 2016 laten weten dat ze wil aftreden als bestuurslid. AV Haarlem heeft Marcel 
Witmer voorgedragen als vervanger en hij neemt inmiddels zitting in de stichting samen met 
Elly Dudock. 

De ledenadministratie                                                                                                                           
Annette heeft haar inzet voor de ledenadministratie beëindigd. Annette heeft als dank voor 
haar inzet twee VVV bonnen van ons ontvangen. Emiel heeft de ledenadministratie 
overgenomen. De trainers willen graag een opgave van nieuwe leden en van aspirant leden, 
aangezien het nu niet altijd duidelijk is wie er lid zijn en wie (nog) niet. 
De trainers krijgen een cc van de inschrijving van nieuwe leden, tevens van aspirant leden die 
zich melden. Aspirant leden die langs komen om een paar keer mee te trainen moeten zich 
melden bij de trainer van hun leeftijdsgroep. Dick ontvangt van elke inschrijving een cc. 

De grote clubactie 
De grote clubactie heeft  € 939,63 opgebracht.. De loten zijn door de leden verkocht en online. 
Daarnaast zijn er nog 13 losse loten verkocht, deze hebben € 31,20 opgebracht . Totaal dus € 
970,83. Dit afgelopen jaar is ervoor gekozen om de verkopers een bedrag van €0,40 per 
verkocht lot te geven als extra stimulans. Sommige lotenverkopers ontvangen zo wel € 10,00. 
Overigens hebben ca. 20 jeugdleden daadwerkelijk loten verkocht. Als meer jonge leden loten 
gaan verkopen en ouderen online of contant meer kopen kunnen we in 2017 makkelijk naar 
€1500. In 2017 kan de organisatie worden ondergebracht bij de Jeugdcommissie. 

Organiseren Familiedag 
Marco Kok en Marijke Zwaag hebben voorgesteld om een familiedag te organiseren met de 
clubkampioenschappen / onderlinge wedstrijden. Het voorstel was goed gestructureerd en 
voorzien van een begroting van de kosten. De bijdrage voor deelname + barbecue, ook voor 
ouders was € 5,00.  De dag was over het algemeen zeer geslaagd, mede door het aangename 
weer. 
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AV Haarlem een ‘leerbedrijf’  
Ten behoeve van de stage die Pim Pauel vanuit CIOS bij ons wil lopen zijn we door Niels Ran 
aangemeld als wettelijk ‘leerbedrijf’ bij ‘Beroepsonderwijs & Bedrijfsleven’. 

Het ongeval van Tim van Vugt 
Tijdens de derde competitiewedstrijd op 26 juni voor de 2e divisieploegen senioren bij ons op 
de atletiekbaan is Tim van Vugt na een geslaagde poging op 4.10 meter niet op de mat, maar 
ernaast op de tegels terecht gekomen. Door de harde val kreeg hij een hartstilstand en raakte 
buiten bewustzijn. Omstanders reageerden gelukkig direct. Hij werd gereanimeerd en daarna 
werd de toepassing van de AED kundig overgenomen door zijn ploeggenoot Jurgen Wielart, 
tevens student Geneeskunde. Het was een grote schok voor alle aanwezigen, maar met name 
voor zijn ploeggenoten die aangaven niet verder te kunnen met de wedstrijd. Na overleg met 
alle ploegleiders is besloten de wedstrijd af te gelasten. Na de eerste onderzoeken bleek de 
situatie naar omstandigheden mee te vallen. Tim heeft veel geluk gehad en het is voor hem 
gebleven bij een flinke hersenschudding en forse kneuzingen. 

Op 7 juli heeft Tim een bedankbrief geschreven voor de vele kaarten, berichten, bloemstukken 
en warme belangstelling. De brief is op de site gepubliceerd. 

Overzicht van het ledenaantal 
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Jaarverslag 2016 Technische Commissie 
De technische commissie (TC) bestond in 2016 uit Dick Bais, Ruud Wielart, Dik de Groot en 
Niels Ran. De TC is in 2016 meerdere keren bijeen gekomen. 
Het meest terugkerende onderwerp op onze agenda is het vinden van voldoende trainers, 
omdat onze jonge trainers vaak stoppen tijdens hun studie. Of door hun studie juist niet altijd 
beschikbaar zijn. 

Materiaalhokken 
Sinds mei 2016 hebben de trainers van AV Haarlem ook een sleutel van het materiaalhok van 
KAV Holland en KAV Holland heeft een sleutel van ons materiaalhok. Op deze manier hebben 
beide verenigingen meer materiaal beschikbaar tijdens een training en is het inkopen van 
nieuw materiaal naar verwachting goedkoper, omdat we het met twee verenigingen delen.  
Nadat we eerst alleen gebruik maakten van elkaars materiaal, zijn de materiaalhokken later in 
het jaar opnieuw ingericht waarbij onder andere alle werpmaterialen en hordes in een hok zijn 
gekomen en de meeste andere materialen in het andere hok. 

Specialistatietraining 

Na de zomervakantie zijn Rob de Wit en Dick Bais begonnen met hun specialisatietrainingen 
op zondagochtend voor junioren. Rob en Dick wisselen elkaar iedere zondag af met 
respectievelijk meerkamp- en hordentraining. Daarnaast heeft Arno van Vugt in het 
zomerseizoen trainingen voor het polsstokhoogspringen verzorgt.Eind 2016 zijn we wegens 
geringe belangstelling gestopt met de gezamenlijke werptraining met KAV Holland. 

Competitie 

AV Haarlem deed in 2016 met negen ploegen mee aan de nationale competitie: 
- meisjes D 
- jongens D 
- meisjes C 
- jongens C 
- meisjes B 
- jongens B 
- jongens A 
- vrouwen 3e divisie 
- mannen 2e divisie 

Opvallend was de magere bezetting van de ploegen van de CD-junioren. Het blijkt moeilijk om 
met voldoende kinderen naar de wedstrijden af te reizen. 

De mannen in de tweede divisie wisten zicht te handhaven door op plek 24 van de 36 ploegen 
te eindigen. Door het ongeluk van Tim van Vugt bij het polsstokhoogspringen werden in het 
hele land de punten van de derde wedstrijd niet meegeteld. 

Prestatiemonitor 
De atletiekunie houdt op de www.ranglijsten.tk de topprestaties van alle atleten in Nederland 
bij. Hier staan per jaar en per categorie de beste landelijke prestaties vermeld. Tien atleten van 
onze vereniging hebben deze ranglijst gehaald (zie tabel). Dat is er een meer dan vorig jaar. 
Verder is het beeld vergelijkbaar met de voorgaande jaren. 
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Ranglijsten baanatletiek  plaats

Jurgen Wielart senioren 200 m 22,22 41

400 m 46,40 2

800 m 1.53,21 33

Tom Wiggers Senioren 3000 m 8.24,88 13

5000 m 14.08,87 5

Gydo v/d Pieterman Senioren 110 m horden 16,76 90

Tim van Vugt Senioren Polsstokhoogspringen 4,00 58

Senioren Polsstokhoogspringen indoor 3,87 63

Junioren A Polsstokhoogspringen indoor 3,87 28

Peter Markwat Senioren Discuswerpen 36,05 86

Heren Senioren 4 x 100 m 45,64 63

Heren Senioren Zweedse estafette 2.03,44 19

Jason Komen Junioren A 400 m horden 62,19 35

Jongens A Senioren 4 x 400 m 3.32,50 31

Junioren A 4 x 400 m 3.32,50 7

Junioren A 4 x 100 m 45,71 23

Evelien Verbruggen Senioren Hink-stap-springen 10,47 Wind

Iris Komen Junioren A Kogelstoten 10,18 42

Junioren A Kogelslingeren 22,45 35

Erick Könst Junioren D Kogelstoten indoor 10,50 15

Mette Elgersma Junioren C Polsstokhoogspringen 2,27 13

  /  11 22



Deelnemers NK en EK 
In 2016 hebben de volgende atleten van Haarlem deelgenomen aan een NK. 
- Jurgen Wielart behaalde een zesde plaats op de 400 meter bij het NK in Amsterdam 
- Tom Wiggers won op 13 maart de lange cross bij het NK in Oldenzaal. 
- Tim van Vugt sprong 3,80 m bij het polsstokspringen bij het NSK Indoor. Daarnaast liep hij 

daar een tijd van 7,80 s op de 60 m. 

Daarnaast hebben Tom Wiggers en Jurgen Wielart deel uitgemaakt van de Nederlandse ploeg 
op het EK in Amsterdam. 
Jurgen heeft zich helaas bij de warming up geblesseerd en is daardoor uiteindelijk niet in actie 
gekomen op de 4 x 400 m. 
Tom Wiggers deed met een team van vier Nederlanders mee aan de halve marathon. Tom 
finishte als 36e in een tijd van 1.06,29. Met deze wedstrijd beëindigde Tom zijn atletiekcarrière, 
want vanaf nu richt hij zich op zijn beroep als arts. 

Clubrecords 
Het afgelopen jaar zijn er twee clubrecords verbeterd. 
- Iris Komen (MB) verbeterde het uit 1994 stammende clubrecord op het speerwerpen tot 

32,56 m. Daarbij moet wel worden opgemerkt dat Ingeborg Zandbergen nog met een 
speer van 600 gram wierp, terwijl dat nu al een paar jaar 500 gram is. 

- Mette Elgersma (MC) heeft het afgelopen jaar een aantal keer haar PR op 
polsstokhoogspringen verbeterd. Daarbij heeft ze ook het clubrecord outdoor tot 2,27 m 
gebracht. In januari 2017 heeft ze het indoorrecord bij de meisjes C verbeterd tot 2,30 
meter. 

- Babs Koeman (MD) heeft op 17 december in de indoorhal in Zoetermeer het clubrecord 
verspringen bij de meisjes D verbeterd tot 4,67 m. 

- Erick Könst (JD) heeft begin 2016 het indoor record op hoogspringen verbeterd van 1,35 m 
tot 1,40 m. Daarnaast heeft hij in oktober heeft hij het indoor clubrecord bij het kogelstoten 
verbeterd tot 10.50 m. 

Aantal AV Haarlemmers bij NK’s 2004 2005 2006 2007 2008 2009 2010 2011 2012 2013 2014 2015 2016

NK senioren - - - 1 - - 1 3 3 2 - - 1

NK junioren 4 2 1 5 - 1 1 3 2 - 2 1 -

NK Indoor (sen+jun) 5 4 1 7 1 - 2 2 1 1 2 1 -

NK Meerkamp 4 4 2 2 2 - - - - - - - -

NK Masters (indoor + outdoor) 1 1 1 1 1 1 - - - 1 3 3 -

NK Gehandicapten - 1 - 1 1 1 - - - - - - -

Overig* - - 1 3 3 2 2 8 8 2 3 1 2

Totaal 14 12 6 20 8 5 5 16 14 6 10 6 3

In de jaarlijsten baanatletiek 2004 2005 2006 2007 2008 2009 2010 2011 2012 2013 2014 2015 2016

aantal AV Haarlemmers 11 6 6 7 4 4 6 8 10 9 8 9 10

aantal estafetteteams 1 0 1 1 3 2 1 2 2 3 3 2 4

aantal prestaties 22 15 12 15 8 11 14 25 24 24 20 16 19

aantal vermeldingen 27 19 12 18 9 14 19 29 25 24 22 20 21

aantal top-10-prestaties 8 4 0 2 1 1 2 5 8 8 6 2 3
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Cross-competitie 
Het aantal AV Haarlem atleten dat meedoet aan de cross-competitie is licht gedaald. Van de 7 
deelnemers wisten Hamza Hammoudi (JC), Jarno Enthoven (JPA2) en Meret Caspers (MPC) de 
finale te bereiken. Zij eindigden daar respectievelijk als 64e, 47e en 28e.  

CD Evening Games 
Het aantal deelnemers aan de CD Evening Games is weer gestegen (van 2 tot 8). Dat is een 
positieve ontwikkeling, maar we hopen dat er volgen jaar nog meer deelnemers zijn. 

Opvallend zijn de prestaties van Erick Könst en Jeroen Out (beide JD2) die respectievelijk 7e en 
8e werden. Babs Koeman (MD1) deed daar nog een schepje bovenop door op het podium te 
eindigen. Zij is vooral goed in lopen en won dan ook de 600 meter (in een tijd van 1.52,55) en de 
1000 m (3.33,68).  Daarnaast werd ze tweede op de 150 m (21,42), de 800 m (2.41,46), de 1500 m 
(5.37,07).  

C- en D-spelen  
Mette Elgersma (MC1) eindigde als 12e bij het polsstokhoogspringen met een hoogte van 2,02 
m. 

Aan de D-spelen deden drie AV-Haarlemmers mee. Babs Koeman (MD1), Erick Könst (JD2) en 
Finn Damhoff (JD1). 
- Erick wierp de speer naar 29,60 m, wat hem een 15e plaats opleverde. 
- Finn eindigde als vierde bij het discuswerpen met een afstand van 19,55 m en als 7e bij het 

kogelstoten. Daar stootte hij 8,54 m. 
- Babs eindigde als 12e bij het verspringen door 4,08 m te springen. Daarnaast liep ze in de 

series van de 150 m een tijd van 21,87 s, waarmee ze zich plaatste voor de finale. In de 
finale snelde ze naar de derde tijd van 21,15 s.  

Trainers 
De trainersstaf bestond in 2016 uit: 
Pupillen   Siem Prins 
   Jason Komen 
   Pim Pauel 
   Julia Postma (vanaf oktober) 
   Mirthe Wiltink (vanaf oktober) 
CD-junioren   Bob de Groot 
   Dik de Groot 
AB-junioren   Niels Ran 
Senioren   Ruud Wielart 
Recreanten   Ludwien Potveer 
Lange afstandsgroep Ruud Wielart 
Polsstokhoogspringen Arno van Vugt 
Horden   Dick Bais 
Meerkamp   Rob de Wit 
Werptraining   Niel Hoogewerf 
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Maart 2017 

Jaarverslag 2016 - Jeugdcommissie 

De jeugdcommissie is heropgericht in de zomer van 2016. 

Wie zitten er in de JC? 
Jason Komen, trainer pupillen 
Dik de Groot, trainer junioren en trainerscoördinator  
Marijke Zwaag, bestuurslid 

Welke ondersteuning krijgen zij? 
Karin Nilsson, wedstrijdsecretaris en ouder van jeugdleden 
Machteld Bouman - van Veenendaal, ouder van jeugdleden 

Wat doet de JC / wat is het doel: 
Organiseren van activiteiten naast de reguliere trainingen, ter ondersteuning van de sociale 
functie van de atletiekvereniging. Dit ter bevordering van de  verbinding tussen atleten en 
tussen ouders.  

Welke activiteiten zijn in bestuursjaar 2016-2017 georganiseerd? 

- Openingswedstrijd samen met KAV Holland, waar ook geld opgehaald is voor tv in de 
kantine door loterij en kledingruilbeurs. 

- Het uitje naar de Linnaeushof op 10 september voor pupillen 
- De Sinterklaasactie: schoentjes knutselen en plaatsen in de kantine met afsluitende 

bietentraining en cadeautjes in de schoenen. 
- Kerstochtend met Kerstloop op de atletiekbaan, kinderen verkleed en na afloop gezellig 

samenzijn. 
- Nieuwjaarsreceptie: jaarquiz 2016 en aankleding kantine 
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Beleidsplan AV Haarlem 

2017 - 2019 

 

Maart 2017 

VOORWOORD 

Het bestuur van AV Haarlem presenteert hierbij een beknopt beleidsplan voor de periode 
2017-2019, met daarbij specifieke voorstellen voor beleidsspeerpunten in 2017. Met de 
onlangs vernieuwde accommodatie, kantine en kleedkamer, en een lichte groei in het 
ledenaantal, is er ruimte voor nieuwe initiatieven zoals samengevat in dit plan. In 2017 willen 
we ons voornamelijk richten op de jeugdleden. Dat willen wij doen door het trainerscorps te 
versterken en te professionaliseren. In dat kader wordt een trainingscoördinator aangesteld. 
Belangrijk is dat de jeugdleden basisvaardigheden ontwikkelen. Later kunnen ze daarop 
voortbouwen.  Thans is er veel instroom van nieuwe jeugdleden er is echter ook veel 
uitstroom. Door een aantrekkelijk en kwalitatief goed aanbod streven wij ernaar de uitstroom 
te verminderen.  Overigens zij opgemerkt dat wij de niet-jeugdleden zeker niet zullen 
verwaarlozen. We kijken nu vooruit naar de periode 2017-2019. 

Bestuur Atletiekvereniging Haarlem 

Missie 
Atletiek Vereniging Haarlem wil een verantwoorde sportaanbieder zijn in Haarlem en directe 
omgeving, van verschillende atletiekonderdelen, op de baan en op de weg. 
De trainingen die wij geven moeten een balans bieden tussen bewegen, plezier en prestatie, 
ieder op zijn/haar eigen tempo of niveau.  
Wij hechten veel waarde aan: vertrouwen, respect, solidariteit en samenwerking. 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Visie 
Atletiek Vereniging Haarlem maakt het mogelijk om binnen Haarlem actief  bezig te zijn met de 
atletieksport. De vereniging wil voor haar leden een vereniging zijn waar zij zich thuis voelen en 
waar ieder lid op zijn of haar niveau kan sporten, waarbij plezier en sfeer en ook prestatie 
voorop staan. 
Veel aandacht wordt besteed aan de onderlinge saamhorigheid en betrokkenheid. De 
vereniging werkt met een duidelijke aansturing (organisatie), een adequate verdeling van taken 
en het dragen van verantwoordelijkheid voor het uitvoeren van die taken. Leden kunnen de 
atletieksport zowel recreatief als prestatief beoefenen op ons mooie, gezellige en 
toegankelijke complex. 

HOOFDSTUK 1: INLEIDING 

 

Doel van het beleidsplan 
Het doel van dit beleidsplan is richting te geven aan de ontwikkeling van AV Haarlem als 
vereniging  in de komende jaren. Hiertoe zijn sportieve en bestuurlijke doelen geformuleerd 
voor de middellange termijn te weten de periode 2017-2019.  
Het beleidsplan gaat uit van de situatie ultimo 2016. De huidige situatie kenmerkt zich door 
betrokken atleten, trainers, ouders en bestuursleden die zich samen willen inspannen voor 
de toekomst op middellange  termijn. Er is echter behoefte aan een koersbepaling en die 
beoogt het bestuur te bieden met dit beleidsplan. Binnen alle geledingen en in nauwe 
onderlinge samenwerking met trainers en commissies zal dit beleidsplan de komende 
periode specifieker uitgewerkt moeten worden in jaarplannen met bijbehorende 
begrotingen. 

Interne Analyse 
AV Haarlem bestaat in 2017 97 jaar. AV Haarlem is in zijn lange geschiedenis altijd 
voornamelijk een baanatletiek vereniging geweest. In de loop der jaren deed daarnaast ook 
de wegatletiek zijn intrede. De huidige situatie binnen onze vereniging kenmerkt zich door 
een breed aanbod voor een doelgroep van 6 tot 70 jaar en ouder. Het accent ligt daarbij op 
het onderdeel baanatletiek. Onder de vleugels van Haarlem is een reünistengezelschap 
actief. Dit gezelschap bestaat uit oud-leden.  

De afdeling wedstrijdatletiek presteert verdienstelijk met behoorlijke prestaties op team- en 
individueel niveau, zowel bij de baan/indooratletiek als bij de weg/veldatletiek. Individuele 
atleten presteren goed tot op nationaal en internationaal niveau.  

Al enige tijd is er een grote instroom van jonge leden gaande. Belangrijk is dat Haarlem 
hiervoor voldoende trainers van een kwalitatief goed niveau op de been kan brengen. Ook 
zal de vereniging moeten investeren in sociale en sportieve activiteiten om deze jonge 
leden voor langere tijd te binden. 

Om de interne analyse te voltooien hebben we nog een sterkte/zwakte analyse 
toegevoegd. 

STERKTE/ZWAKTE ANALYSE 
Het bestuur heeft een begin gemaakt met een sterkte/zwakte analyse. Deze analyse moet 
verder voltooid worden. 

STERKE PUNTEN 
stabiele leiding 
financiële positie 
krachthonk en accomodatie 
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bereikbaarheid 
goede sportieve prestaties 

ZWAKKE PUNTEN 
weinig wedstrijd bereidheid 
voldoende  trainers  
voldoende juryleden  

KANSEN 
samenwerking met Holland 
goede trainingen 

BEDREIGINGEN 
onvoldoende vrijwilligers 
onvoldoende trainers 

Externe ontwikkelingen en externe analyse 
Externe ontwikkelingen op gemeentelijk niveau bieden een gunstig perspectief voor 
accommodatie en sportparkbeheer. De kleedkamers zijn vernieuwd en de kantine is 
opgeknapt. 
 
De atletiekunie is voornemens een andere methode van pupillen atletiek te ondersteunen. 
Namelijk een waarmee wedstrijden sneller afgehandeld kunnen worden. Deze methode 
heet Athletic Champs en kenmerkt zich door minder exacte metingen tijdens de 
wedstrijden daardoor kan de tijdsduur verkort worden. De verwachting is dat deze 
ontwikkeling onafwendbaar is. Zie deze link voor een nadere uiteenzetting: 
https://www.atletiekunie.nl/sites/default/files/userfiles/thema/jeugd/documenten/
Stap%201%20Plan%20van%20Aanpak%20Competitie%20outdoor.pdf 

Huidig ledenbestand en groeiprognose 
Het ledenaantal is de laatste 2 jaren licht gegroeid naar ca 250 leden. Gezien de huidige 
instroom, de goede prestaties van Nederlandse atleten op internationaal niveau, en de 
demografische ontwikkelingen in de regio lijkt een aantal van ongeveer 275 leden in 2019 
realistisch met mogelijkheden tot verdere groei. Ledengroei is geen doel op zich. Voorwaarden 
voor groei zijn een beperkte contributiestijging, voldoende trainers van een goed niveau, 
voldoende inzet van vrijwilligers, heldere communicatie en informatie naar leden en ouders, en 
een goede accommodatie. In dit beleidsplan worden hier voorstellen voor gedaan. 

Huidige organisatiestructuur 
Het organogram geeft globaal weer welke kernactiviteiten en doelgroepen de vereniging 
momenteel kent en via welke organen de activiteiten aangestuurd worden. De 
kernactiviteiten van AV Haarlem zijn het verzorgen van trainingen en wedstrijden voor de 
twee hoofddoelgroepen wedstrijdatleten (met wedstrijdlicentie) en recreanten (zonder 
wedstrijdlicentie). 
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Het WOC is een apart organisatie onderdeel van Haarlem en Holland.  

Naast de wedstrijden die door het WOC georganiseerd worden organiseren we de 
Scholierenveldloop en de sprintwedstrijden en kennismakingsprojecten op scholen. Over het 
algemeen leveren deze activiteiten geen nieuwe leden op. Echter de sportieve zichtbaarheid 
van av Haarlem is eveneens van belang.  

Bovendien zouden nog instuiven en clinics bij naschoolse opvang in de vakantieperiodes 
georganiseerd kunnen worden. Clinics voor scholen zijn zeer moeilijk te bemannen, zo is 
gebleken. 
 

Financiën 
Dit is een inhoudelijk beleidsplan. De financiële onderbouwing wordt apart uitgewerkt in 
specifieke begrotingen behorende bij specifieke jaarplannen. Een belangrijk uitgangspunt 
hierbij is om de huidige, solide financiële positie van de vereniging te behouden. Daarnaast zou 
gedacht kunnen worden aan sponsoring. Dit is nog onderontwikkeld binnen onze vereniging. 
Het organiseren van sponsoring is naar verwachting een tijdrovend karwei. Met wat meer 
aandacht voor de Grote Clubactie kunnen we daarmee flink wat meer inkomsten genereren. 

HOOFDPUNTEN 2: SPORTIEVE SPEERPUNTEN 

Speerpunt 1: Talentontwikkeling waarbij de jeugd centraal staat 

AV Haarlem wil individuele talenten en teams (bv., estafetteteams) stimuleren in hun 
ontwikkeling en daarmee deelname en goede prestaties op nationaal en internationaal 
niveau bevorderen. Talenten en topsporters hebben een belangrijke voorbeeldfunctie en 
stimuleren andere, jongere atleten. 

Prioriteiten op het gebied van talentontwikkeling zijn: 
- Een trainerscorps van kwalitatief en kwantitatief goed niveau 
- Het ontwikkelen van basisvaardigheden bij de jeugd 
- Het verminderen van de uitstroom van jeugdleden.  

Bestuur 
Voorzitter: Dick Bais

Technische  
Commissie

Trainers

Kantine   Jeugd   Kas 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Methoden om deze prioriteiten te bereiken zijn: 
- Trainerscontracten waarin verantwoordelijkheden vastliggen, zoals het verplichten van 

wedstrijdbegeleiding met als doel talent de ondersteuning te bieden die nodig is om te 
kunnen groeien. 
- Beheerder van clubrecords aanstellen. 
- PR-klassement opzetten voor atleten die zichzelf substantieel per seizoen verbeteren.   
- Onderlinge Jeugdcompetitie in de zomer tijdens trainingen om individuele prestaties te 

bevorderen 
- Zichtbaarheid van behaalde prestaties vergroten: uitlichten op de website, sociale 

mediaberichten plaatsen en berichten in kantine op prikbord. 
- Frequente aandacht van trainers voor behaalde prestaties door atleet in trainingsgroep te 

complimenteren en in het zonnetje te zetten. 
- aanstellen en opleiden van meer gekwalificeerde specialisatietrainer 
- aanstellen van een trainingscoördinator 

Speerpunt 2: Versterken competitieploegen en bevorderen deelname aan wedstrijden 
AV Haarlem vindt deelname aan wedstrijden belangrijk, zowel aan individuele wedstrijden 
als aan competitiewedstrijden. Individuele wedstrijden zijn voor de ontwikkeling van de 
atleet onmisbaar. Zowel de atleet als de competitieploegen profiteren hiervan.  
Competitiewedstrijden versterken de onderlinge band en bieden iedereen de gelegenheid 
bij te dragen aan een goede prestatie van het team. Voor de jeugd is het een goede 
mogelijkheid om (wedstrijd)ervaring op te doen in een veilige omgeving met veel 
clubgenoten en een intensieve begeleiding door trainers. Op regionaal en landelijk niveau 
is het een goede manier om je als vereniging te profileren. 

Prioriteiten op het gebied van competitieploegen zijn: 
- deelname van goed bezette teams in alle jeugdcategorieën 
- stimuleren wedstrijddeelname door jeugdleden via de eigen onderlinge competitie (tijdens 

trainingsuren) in het zomerseizoen plus de Clubkampioenschappen in september door alle 
leden. 

- promotie van competitieteams naar een hogere divisie en behouden van huidige posities in 
landelijke ranglijsten. 

Methoden die ingezet kunnen worden voor het versterken van 
wedstrijddeelname van individuele atleten en competitieploegen zijn: 
- stimulering van wedstrijddeelname door trainers en noemen van behaalde 

prestaties via prikbord en social media. 
- Stimuleren wedstrijddeelname baanatletiek, cross-circuit en 

indoorwedstrijden buiten de vaste competitie om 
- Stimuleren wegatleten  
- inzetten van meer gekwalificeerde specialisatietrainers. 
- voorlichting aan ouders van jeugdleden over het belang van en de gang van 

zaken bij wedstrijden. Streven is dit 2x per jaar te organiseren: aan het begin 
en einde van de zomer. 

Speerpunt 3: Aantrekkelijk wedstrijdaanbod 
AV Haarlem wil jaarlijks een aantal aantrekkelijke wedstrijden en recreatieve lopen 
organiseren op lokaal en regionaal niveau. 

De Wedstrijdorganisatie commissie bestaat uit  leden van onze vereniging die samen met 
KAV Holland-leden zorgen voor 5 tot 6 wedstrijden in het zomerseizoen op de baan. In 
januari 2017 is een Elektronische Tijdwaarneming-installatie aangeschaft. 
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Jaarlijks streeft de WOC naar het organiseren van een gevarieerd aanbod wedstrijden: 
• Senioren competitiedag  
• A of B junioren competitiedag 
• C/D junioren competitiedag 
• C/D junioren Evenings vrijdagavondwedstrijd 
• Pupillencompetitie 
• Seizoensopeningwedstrijd voor leden KAV en Haarlem 
• Eigen clubkampioenschappen in september 

Doelstelling van de WOC is om dit wedstrijdaanbod de komende jaren te behouden, maar 
liever nog uit te breiden naar gelang de capaciteit in mankracht dit toelaat. 

Voor 2017 is het doel om minimaal 10 juryleden op te leiden, minimaal 10 nieuwe 
vrijwilligers voor wedstrijdondersteuning te werven, minimaal 5 ET-medewerkers te laten 
slagen voor de basiscursus en daarnaast minimaal 2 ET-Chefs te mogen verwelkomen. 
Daarnaast is het van belang de 6 nieuwe WOC-commissieleden volledig in te werken. 

Voor 2018 is het doel om de ET-installatie volledig zelf te kunnen bedienen met onze 
opgeleide mensen binnen de verenigingen. Zodat de 6 wedstrijden sowieso worden 
gehaald met een flinke financiële besparing, omdat er geen ET meer gehuurd hoeft te 
worden. Alle inkomsten van wedstrijden, zijn dan ook echt voor de kas van de WOC. 

Het is de bedoeling om dan ook 2 zomeravond-instuifwedstrijden te organiseren voor 
senioren. Haarlem ligt centraal, dus de kans op veel deelnemers is groot.  Zie ook  de 
massale opkomst ieder jaar bij de Trackmeetings in Utrecht. 

Methoden die ingezet kunnen worden voor deze prioriteiten zijn: 
-   werven en opleiden van nieuwe juryleden op basisniveau 
- huidige juryleden motiveren om vervolgopleidingen te volgen op de niveaus van 

scheidsrechter en wedstrijdleider. 

HOOFDSTUK 3: BESTUURLIJKE SPEERPUNTEN 

Speerpunt 4: Vitale verenigingstructuur 
Het bestuur van AV Haarlem wil zichtbaar en toegankelijk zijn naar haar leden zodat een 
vitale verenigingscultuur kan bestaan. 
De bestuursleden zijn zoveel als mogelijk actief in de verschillende commissies die de 
vereniging rijk is. Zodat onderlinge afstemming en samenwerking geen belemmeringen 
vormt: de lijnen zijn zo kort mogelijk. 

Dit kan bereikt worden door: 
• Maandelijkse bestuursvergaderingen 
• Frequente contactmomenten van bestuursleden onderling via alle moderne 

communicatiemiddelen. 
• Jaarlijkse ledenvergadering 

Prioriteiten op het gebied van een vitale verenigingsstructuur zijn: 
- presentatie van de verschillende commissies zodat alle leden weten wie actief zijn per 

commissie en wat er gedaan wordt. 
- een taakomschrijving van de verschillende commissies maken verbeteren van de jaarlijkse 

cyclus van een jaarplan en jaarverslag, zowel inhoudelijk als financieel, aangestuurd door 
het bestuur maar gezamenlijk opgesteld door bestuur, commissies en coördinatoren. Dit 
geldt voor de WOC, de JC en de TC. 

Methoden die hiervoor ingezet kunnen worden zijn: 
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- deelname aan bijeenkomsten rondom professionalisering en 
vrijwilligersbeleid van de Atletiekunie 

- nadere omschrijvingen van functies en taken, verantwoordelijkheden en 
bevoegdheden binnen bestuur en commissies en van trainings- en 
projectcoördinatoren 

- participatie van portefeuillehouders uit het bestuur aan overlegvormen van de 
betreffende commissies, speciale doelgroepen en evenementen. 

Speerpunt 5: Trainerscorps 

AV Haarlem wil op alle niveaus (van beginnende recreant tot topsporter) passende 
trainingen aanbieden met daartoe gekwalificeerde trainers. Continue werving en opleiding 
van trainers is daarom noodzakelijk.  
AV Haarlem wil haar trainers blijvend aan zich binden door hen materieel en immaterieel 
goed te waarderen naar hun kwaliteiten en inzet. Het inzetten van een trainingscoördinator is 
daarbij van groot belang. 

Prioriteiten op het gebied van het versterken van het trainerscorps zijn: 
- ongekwalificeerde trainers werven en opleidingen laten volgen op niveau 2 en 3 
- de huidige trainers op niveau 2 en 3 motiveren om vervolgopleidingen te volgen op niveau 

3 en 4 
- reeds gekwalificeerde trainers niveau 3 en 4 werven 
- vrijwilligers overeenkomsten contracten voor trainers opstellen. 
- Aansturing door trainingscoördinator,  
- Feedback geven vanuit het bestuur op het werk van de coördinatoren, commissies en 

trainers 
- Versterken van de onderlinge contacten tussen trainers en hun contacten met bestuur en 

commissies door middel van overleggen en contact per mail. 
- trainers intern opleiden mocht een cursus van de Atletiekunie niet tot de mogelijkheden 

behoren 

Methoden voor het werven, opleiden en behouden van trainers zijn: 
- recreanten met mogelijk talent voor het trainerschap persoonlijk benaderen en een 

opleiding aanbieden 
- junioren A/B/C met mogelijk talent voor het trainerschap betrekken bij het trainen van 

pupillen en een opleiding aanbieden. 
- ouders met mogelijk talent voor het trainerschap persoonlijk benaderen voor het trainen 

van pupillen en een opleiding aanbieden. 
- contracten voor trainers en vrijwilligers opstellen met een duidelijkere beschrijving van hun 

rechten en plichten betreffende vergoedingen, opleiding, kleding, schoeisel en begeleiden 
van wedstrijden. 

- differentiatie van trainersvergoeding naar ervaring 
- Eens per kwartaal overleg tussen het trainerscorps en het bestuur  
- Maandelijks overleg met trainers coördinator. 
- Jaarlijkse EHBO (bijscholing)cursus voor trainers en vrijwilligers 
- 2 jaarlijkse AED (bijscholing)cursus voor trainers en vrijwilligers. 

Speerpunt 6: Versterken regionale samenwerking 
AV Haarlem wil zonder haar eigen identiteit te verliezen actief samenwerken met andere 
atletiekverenigingen en wedstrijdorganisatoren (bijvoorbeeld SportSupport) in de regio om 
samen een sterk en samenhangend aanbod van regionale trainingen, wedstrijden en 
opleidingen te kunnen realiseren. 

Prioriteiten op het gebied van samenwerking zijn: 
- organiseren van regionale trainingen 
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- ondersteunen van talenten 
- afstemmen van wedstrijden en recreatieve lopen 
- gezamenlijk organiseren van opleidingen voor trainers en juryleden 
- elkaar ondersteunen bij wedstrijdorganisatie en jurering. 

Methoden op het gebied van regionale samenwerking zijn: 
- actieve deelname aan regionale en lokale overleggen zoals het regionale 

Voorzittersoverleg van de Atletiek Unie, maar ook overleg met SRO, SportSupport en 
voorzitters Pim Mulier Sportpark. 

- clubclustering , dat wil zeggen een meer formeel samenwerkingsverband op bepaalde 
terreinen aangaan met andere atletiekverenigingen. 

Veel van de hier boven genoemde prioriteiten en methoden worden momenteel uitgevoerd. 

Speerpunt 7: Verbetering accommodatie 
AV Haarlem heeft voor de baanatletiek een accommodatie op regionaal niveau nodig (6 tot 
8-laans met dubbele voorzieningen voor de meeste technische onderdelen). Voor de 
wintertrainingen van baanatleten is een goede binnensportaccommodatie nodig. De 
accommodatie moet voldoende kleedkamers en parkeergelegenheid bieden alsook 
voorzieningen voor vergaderen, wedstrijdorganisatie, tribune, kantine, krachtsport en 
medische begeleiding. 

Prioriteiten rond de accommodatie zijn: 
- realiseren van een nieuw clubkleedgebouw (gerealiseerd) 
- optimaliseren van de krachtsportvoorzieningen 

Methoden voor het verbeteren v accommodatie / medische voorzieningen zijn: 
- overleg met andere gebruikers van sportpark Pim Mulier 
- vrijwilligerspool van leden met een EHBO-diploma opzetten en inzetten bij 

trainingen en tijdens wedstrijden 

Speerpunt 8: Sociale (neven)activiteiten 
AV Haarlem wil een vereniging zijn waar naast het sportieve element ook het sociale 
element een belangrijke rol speelt. Mensen moeten elkaar kunnen ontmoeten na de 
trainingen. Sociale activiteiten buiten de trainingen om zijn belangrijk om de contacten te 
onderhouden tussen mensen uit alle geledingen binnen de vereniging en om de 
onderlinge band, het clubgevoel, te bevorderen. 

Prioriteiten op het gebied van sociale (neven)activiteiten zijn: 
- uitbreiden van sociale activiteiten voor alle leden vanuit de jeugdcommissie. Zoals uitjes 

voor jeugdleden, een Sinterklaasviering, een Familiedag voor iedereen, etc. 

Methoden voor versterken van sociale nevenactiviteiten zijn: 
- een beter geoutilleerde kantine (gerealiseerd) 
- Aanstellen van een feestcommissie voor het 100-jarig bestaan van de vereniging. 

De opbrengsten van de Grote Clubactie moeten een duidelijk doel hebben, bedoeld voor de 
jeugd. Thans is er een algemeen doel voor de jeugd. De jeugdcommissie kan met trainers 
overleggen welke wensen er zijn. 

Speerpunt 9: Versterken van sponsoring en PR 
AV Haarlem kende tot voor kort slechts enkele initiatieven op het gebied van sponsoring, 
hierbij moet gedacht worden aan de advertenties in de Wissel. Thans vindt er geen 
sponsoring plaats. Alleen komt er geld uit externe bronnen binnen via de Grote Clubactie. 
De opbrengst van de grote clubactie kan verhoogd worden. Voorwaarde is dat meer 
vrijwilligers zich hiervoor inzetten.
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